
Kluivert: Weźcie sprawę na poważnie

News - ASRoma.pl

Piłka nożna się zatrzymała z powodu sytuacji awaryjnej związanej z

koronawirusem, a Roma wciąż nie podjęła treningów i nie wiadomo kiedy

to się stanie. W czasach kryzysu przemówił Justin Kluivert.

"Przebywam od kilku dni w domu, nie mogę robić wiele. Klub nie pozwala mi

wychodzić, tym samym trenuje trochę indywidualnie tutaj. Poza tym relaksuję się z

moim siostrzeńcem, który jest szczęśliwy, że przebywa tu ze mną" - mówi dla

holenderskiego telegraaf.nl. "Nie można robić wszystkich normalnych rzeczy jak

pójście do fryzjera. Obserwuję tę katastrofę i to co się dzieje na świecie, chciałbym

poprosić wszystkich, aby potraktowali sprawę bardzo poważnie. Bądźcie bezpieczni,

tak jak wasze rodziny", zakończył skrzydłowy Romy.
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